
Zápis z 8. zasedání Akademického senátu FCHI dne 17. 10. 2014 
(číslujeme od prvního zasedání po zvolení v březnu 2014) 
 
Přítomni:  Doc. Ing. Vladimír Setnička, Ph.D. 402 

Dr. Ing. Pavel Vrbka 403 
Ing. Zdeněk Grof, Ph.D. 409 
RNDr. Miroslava Dubcová, Ph.D. 413 
Ing. Dana Strachotová, Ph.D. 437 
Ing. Dušan Kopecký, Ph.D. 444 
Ing. Jan Švihlík, Ph.D. 445 
Ing. Milan Jakubek dokt. st. program 
Ing. Jan Šťovíček dokt. st. program 
BC. David Tomeček student 
Boleslav Zahradník student 

 
 

Host:   Prof. Ing. Stanislav Labík, CSc. Děkan 
  Ing. Ivana Chvalná, kvestorka 
 
 
1. Diskuze s paní kvestorkou na téma účelové přeúčtování. Paní kvestorka senátu 

vysvětlila, proč je třeba, pokud možno, neprovádět účelová přeúčtování. 
2. Informace z kolegia děkana z 14. 10. 2014:  

 Zápis z kolegia http://fchi.vscht.cz/files/uzel/9570/KD_141014.pdf 

 Studenti, kteří budou mít méně než 100 kreditů za bakalářské studium, musí 
projít přijímacím řízením na magisterské studium. 

 Chystají se nové webové stránky fakult. 

 Počet absolventů VŠCHT od roku 1923 je 25 992. 

 Pokud se bude pořádat na fakultě nebo ústavu nějaká akce (konference, 
veřejná přednáška apod.), je vhodné to sdělit oddělení komunikace. 

 Při delším pobytu zahraničních pracovníků a studentů je třeba uzavřít 
dohodu o hostování. 

 Návrh na změnu dělení částky za výuku samoplátců z 30% na37%. 
 Aktualizace dlouhodobého záměru VŠCHT na rok 2015 s ohledem na IRP a 

OP VaVpI. 
 Prostředky na PIGA budou navýšeny z 6 mil. Kč na 6,5 mil. Kč. 
 23 doktorandi nevyplnili  dotazník e-doktorand dobře. 
 Doc. Přibyl požádal, zda by se nějak nedaly vyřešit studentské licence na 

Matlab – bude se to nějak řešit s VC.  
 Chystají se volby do studentské části AS VŠCHT. 
 26. 2. 2014 bude KACHEKRAN, organizaci zajistí studenti. 

3. Pan děkan oznámil senátu, že ke dni 31. 1. 2015 podává rezignaci na funkci 
děkana FCHI. 

4. Zvolení volební komise pro volbu děkana: 
Vrbka, Strachotová, Dubcová 

5. Senát delegoval pana prof. Oto Mestka do Rady vysokých škol za FCHI. 
6. Různé: 

 Opět prodloužení karty pro končící doktorandy – zařídí děkanát. 

http://fchi.vscht.cz/files/uzel/9570/KD_141014.pdf


 Studenti si stěžovali na SIS – při změně účtu nebo mailu nepracuje SIS, jak 
by měl. Ještě se to prověří. 
 

Příští zasedání AS FCHI v pátek 21. 11. 2014 v 13:00 na děkanátu FCHI 
 

RNDr. Miroslava Dubcová, Ph.D.  

předseda AS FCHI 


